
Protokoll fört vid kyrkostämma i L´Eglise Suédoise sur la Côte d´Azur 
söndagen den 27 september 2020 
 
§1. Stämmans öppnande

Katja Elväng, kyrkorådets ordförande hälsade de närvarande välkomna och 
förklarade stämman öppnad.

§2. Upprättande och godkännande av röstlängd

Stämman fastställde den upprättade närvaro- och fullmaktsförteckningen 
omfattande 56 närvarande och 35 fullmakter. Stämman beslöt att 
förteckningen skulle användas som röstlängd. Bilaga 1

§3. Val av ordförande vid stämman

Eva Adler valdes till ordförande.

§4. Val av protokollförare vid stämman

I enlighet med församlingens stadgar noterades att Hans Dirtoft såsom 
kyrkorådets sekreterare skulle föra dagens protokoll.

§5. Val av två justerare, tillika rösträknare

Göta Nergård och Ann Berntson valdes att jämte stämmoordföranden justera 
dagens protokoll och tillika vara rösträknare vid stämman.

§6. Frågan om stämman är beslutsmässig

Stadgarna föreskriver att mer än 40 medlemmar ska vara närvarande eller 
representerade för att stämman skall vara beslutsmässig. Enligt tidigare 
fastställd närvaroförteckning var 56 närvarande och dessutom 35 fullmakter 
noterade. Stämman ansågs sig därmed vara beslutsmässig.

§7 Frågan om stämman blivit behörigen sammankallad

Information om tidpunkten för stämman hade utsänts två månader före 
stämman och kallelse till stämman jämte erforderlig dokumentation för att 
stämman skulle kunna fatta beslut hade utsänts den 18 augusti 2020.



Stämman ansåg att den blivit behörigen sammankallad.

§8 Fastställande av den av kyrkorådet föreslagna dagordningen

Efter viss diskussion fastställde stämman den av kyrkorådet föreslagna 
dagordningen, bilaga 2.

§9 Kyrkorådets berättelse samt bokslut avseende föregående års verksamhet

Katja Elväng klargjorde att ansvaret för föregående årsberättelse, bilaga 3, och 
bokslut bilaga 4, åvilade föregående års kyrkoråd och hänvisade därför till 
utsända handlingar. Eftersom inga frågor ställdes angående berättelsen och 
bokslutet fastställde stämman dessa.

§10 Revisorernas berättelse 

Revisor Curt Gårdmo föredrog muntligen revisorernas berättelse, bilaga 5. Av 
denna framgick att revisorerna rekommenderade stämman att resultat- och 
balansräkningen skulle fastställas och att årets förlust om 112 620,49€ skulle 
balanseras i ny räkning. Vidare rekommenderade revisorerna att stämman 
skulle bevilja kyrkorådet ansvarsfrihet för året.

§ 11 Beslut om fastställande av balans- och resultaträkning för 2019 samt 
hantering av årets förlust

Stämman beslutade i enlighet med revisorernas tillstyrkan att fastställa balans- 
och resultaträkning för 2019 samt att årets förlust, 112 620:49 € skulle 
balanseras i ny räkning.

§12 Beslut om ansvarsfrihet för kyrkorådet

Beslöt stämman bevilja kyrkorådet ansvarsfrihet för det gångna året.

§13 Presentation av reviderad budget för innevarande år

Katja Elväng föredrog en reviderad budget för 2020, bilaga 6. Av denna 
framgick att osäkerheten vad gäller resultatet var stor och att redan nu skulle 
budgeten behöva revideras beroende på att beslut fattats om att Villa 
Ingeborg-dagen skulle ställas in på grund av restriktionerna som för närvarande
gäller.



Marita Mårtensson ställde fråga om årets julbasar och av svaret från Katja 
Elväng framgick att kyrkorådet ännu ej beslutat om basaren skulle genomföras 
och att kyrkorådet ännu ej gjort några ekonomiska åtaganden, klart är redan nu
att ingen julmat kommer att beställas från Sverige. 
Kyrkorådets arbete har i stort varit inriktat på att reducera kostnader, till 
exempel har rådet beslutat att tills vidare ej rekrytera volontärer från Sverige.
Med anledning av budgetpresentationen konstaterade Solveig Staffas att då 
kyrkorådet ej har en av stämman fastställd budget att arbeta efter så ansåg hon
att kyrkorådet ej har några befogenheter att fatta nya beslut och vidtaga 
åtgärder, som ger ekonomiska konsekvenser. Hon ställde också frågan om 
några sådana vidtagits. Eva Adler konstaterade härvid att under rådande 
pandemi gäller extraordinära regler för företag och organisationer och varje 
styrelse har ansvar för att fatta beslut och vidtaga åtgärder som situationen 
kräver oberoende av om någon budget fastställts eller ej. Hon föreslog att 
kyrkorådet skulle återkomma till nästa stämma med en prognos för helåret 
2020. Stämman beslöt enligt förslaget.
George Richardsson framförde ett förslag att bland medlemmarna söka 
personer som skulle kunna verka för församlingen med olika tjänster såsom 
husmor eller sekreterartjänster i stället för att köpa dessa av Rivieraklubben. 
Stämman uppmuntrade Richardsson att inventera kompetenser bland 
medlemmarna och återkomma med konkreta förslag.
 Vidare framförde Richardsson att driftskostnadsbidraget från klubben till 
kyrkan för nyttjandet av fastigheten var för lågt. 
Pelle Almqvist ansåg att oförtjänt kritik riktades mot kyrkorådet och 
uppmanade medlemmarna att ge rådet sitt stora förtroende. Almqvists 
uppmaning möttes av allmänt bifall från stämman.
Katja Elväng betonade att kyrkorådet arbetar för att nå ett gott samarbete med 
klubben och på rättvisa villkor.

§14 Motioner från medlemmar

Bengt Graabs motion bilaga 7, bifölls av stämman enligt kyrkorådets tillstyrkan.
George Richardssons motion, bilaga 8, angående mandatperioder för 
förtroendevalda samt publicering av dessas namn på hemsidan. Stämman 
tillstyrkte motionen i enlighet med kyrkorådets yttrande, bilaga 9.
George Richardssons motion med krav på en finansiell plan för att förbättra 
församlingens finanser kommenterades av Katja Elväng som härvid hänvisade 
till det tidigare diskuterade samarbetet med klubben och meddelade att en 
sådan plan kommer att presenteras.



Jan Bernanders motion, bilaga 10, med krav att fastigheten skulle försäljas 
avstyrktes av stämman enligt kyrkorådets yttrande bilaga 11. Charlotta 
Sikström ansåg att fastigheten absolut ej får säljas vilket också möttes av 
allmänt bifall.

§15 Kyrkorådets propositioner

Inga propositioner har utsänts.

§16 Datum för nästa ordinarie kyrkostämma

Meddelande om nästa ordinarie kyrkostämma den 15 november 2020 hade 
utsänts till medlemmarna.

§17 Stämmans avslutning

Katja Elväng informerade om den granskning som SKUT genomför av samtliga 
utlandsförsamlingar. Härvid framgick att den juridiska genomgången snart är 
avslutad medan en pastoral genomgång ska påbörjas med biskop em. Esbjörn 
Hagberg som ansvarig.
Vidare avtackades Kerstin Snellen, Jessika Holmerz och Sara Parks för deras 
medverkan vid organisationen av stämman. 
Richard Aspegrén avtackades med en gåva från kyrkorådet.
Eva Adler förklarade därefter stämman avslutad.

Vid protokollet

Hans Dirtoft

Justeras

Eva Adler                 

Göta Nergård               Ann Berntson




